

MJ6132TYD-1 型 精密裁板锯

Model MJ6132TYD-1 Sliding Table Saw (Precise Panel Saw)



功能特点:

- ★适用于加工各种密度板、刨花板、人造板、ABS板、PVC板、有机玻璃板及实木等木材结构，硬度相似的板材；
- ★移动工作台导轨为进口镀铬圆棒结构，定位精度高；
- ★移动工作台采用高强度挤压铝合金制造、强度高、不变形；
- ★移动工作台表面采用氧化处理，美观耐磨；
- ★主锯片及划线锯片的倾斜与升降为电动控制，由数字精确显示；
- ★靠模座带有磁栅尺(数字显示仪)。

Features:

- ★Apply to processing all kinds of density boards, particle boards, wood-based panels, ABS panels, PVC panels, organic glass plates and solid wood and others with wood structure and similar hardness;
- ★Movable table guide track is plating chromium steel bars structure, exact and durable:
- ★Made of high-strength extruded aluminum alloy, movable table is high in strength and won't bend:
- ★With oxidation treatment, movable table surface is beautiful and wearable.:
- ★Main and scoring saw blades' moving is electrical control system and digital indicator.
- ★With digital display on the cast iron piece.

推台尺寸	Dimension of Sliding Table	3200×370mm
最大锯切长度	Gross Cut Capacity	3200mm
最大锯切宽度	Width of cut between saw blade and rip fence	1250mm
锯片直径	Saw Blade Diameter	300mm(Ø250-Ø300)
最大锯切厚度	Height of cut Ø 300mm	80mm
45°时最大锯切厚度	Height of cut with saw blade Ø 300mm at 45°	60mm
主轴转速	Speed of main saw blade	4000/ 6000 rpm
主轴直径	Spindle diameter	30mm
锯片角度	Tilling saw blade	0-45°
主电机功率	Main motor	4 kw
划线锯直径	Scoring Saw Blade Diameter	120mm
划线锯转速	Speed of scoring saw blade	8000rpm
副轴直径	Scoring Spindle Diameter	20mm
副电机功率	Scoring Motor	0.75kw
净重	Net weight	830kg
木箱装重量	Gross weight (With wooden package)	950kg
外形尺寸	Overall dimension	3250×3150×900mm